

Знаменательные юбилеи

Бургет А.: Движение трудящегося крестьянства за Градецкую программу	63
Гонцова Й.: Первый чешских сельскохозяйственный производственный кооператив	67

CONTENTS

Krůček Z.: Social Development — its Position and Task in the Development of the Agro-Industrial Complex of the ČSSR	1
Barto J., Mach F.: Prerequisites for the Introduction of Technological Progress on Farms	13
Pourová M.: Activity and Initiative of Workers on Farms	23
Majerová V.: Differences in the Standard of Living and Mode of Life of Co-operative Farmers and Workers of State Farms	33
Antošová M.: Shuttle Migration in the Process of Formation of the Socialist Way of Life in the Country	45
Pechačová Z.: Leading Workers' Attitudes to Small Computers and the Influence of Computers on the Implementation of Tasks	53

Anniversaries

Burget A.: Working Peasants Movement in Support of the Hradec Programme	63
Honcová J.: The First Czech Agricultural Producer Co-operative	67

INHALT

Krůček Z.: Die soziale Entwicklung — Stellung und Aufgabe bei der Entwicklung der AIK in der ČSSR	1
Barto J., Mach F.: Voraussetzungen für die Einführung des wissenschaftlich-technischen Fortschritts in den Landwirtschaftsbetrieben	13
Pourová M.: Die Aktivität und Initiative der Beschäftigten in den Landwirtschaftsbetrieben	23
Majerová V.: Unterschiede im Lebensniveau und Lebensstil der Denossenschaftsbauern und der Beschäftigten der Staatsgüter	33
Antošová M.: Die Pendel-Migration im Prozeß der Herausbildung der sozialistischen Lebensweise auf dem Lande	45
Pechačová Z.: Haltungen der leitenden Mitarbeiter zur kleinen Rechentechnik und deren Einfluß auf die Realisierungstätigkeit der Aufgaben	53

Bedeutende Jubiläen

Burget A.: Die Bewegung der werktätigen Landwirte für das Hradecker Programm	63
Honcová J.: Die erste tschechische landwirtschaftliche Produktionsgenossenschaft	67



Rukopisy odevzdány k tisku 11. 3. 1988 — Podepsáno k tisku 19. 5. 1988

Vědecký časopis Sborník ÚVTIZ - SOCIOLOGIE ZEMĚDĚLSTVÍ • Vydává Československá akademie zemědělská — Ústav vědeckotechnických informací pro zemědělství • Vychází dvakrát ročně • Redaktorka ing. Hedvika Malíková • Redakce: 120 56 Praha 2, Slezská 7, telefon 257541 • Vytiskl MÍR, Novinářské závody, n. p., závod 6, tř. Lidových milicí 22, 120 00 Praha 2 • © Ústav vědeckotechnických informací pro zemědělství, Praha 1988

Rozšiřuje PNS. Informace o předplatném podá a objednávky přijímá každá administrace PNS, pošta, doručovatel a PNS-ÚED Praha, závod 01 — AOT, Kafkova 19, 160 00 Praha 6; PNS-ÚED Praha, závod 02, Obránců míru 2, 656 07 Brno; PNS-ÚED Praha, závod 03, Gottwaldova tř. 206, 709 90 Ostrava 9. Objednávky do zahraničí vyřizuje PNS — ústřední expedice a dovoz tisku Praha, závod 01, administrace vývozu tisku, Kafkova 19, 160 00 Praha 6.